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Жіночий вокальний ансамбль «Розмарія» ГО «Київське товариство
ЛемКиїв», солісти Остап та Мар'яна Чаплики та інструментальний

сопілковий дует.

«Кришталь» театрально-
танцювальний ансамбль

школи нр 4 з Лігниці.

Кабати аж фуркотят

Перед "Шафранівком" все
повно люди: Василь Баволяк та

Михал Шафран

Наши містери: од лівой Данько Старинский ІІ місце,
Олександра Баюс - конферансєрка, Михал Крайняк І

місце, Анна Барнат конферансєрка, Ярослав
Стримецкий ІІІ місце.
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Зміст:

� Обкладинка:
Юрій Тафійчук - майстер
пастирских інструментів;
Верховина(Україна)

� Фотографії:
Якуб Лобоцкі,
Юстина Вишовска,
Наталія Пацан-Роман,
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Василь Шляхтич,
https://tiny.pl/1m2xbh_j,
Петро Басалига

«Лейтмотивом 42. «Лемківской
Ватри» будут пастирски традиції
карпатских гірняків. Пастирство
в Карпатах то не лем праця зо
звірятами, але тіж багатоаспектова
активізація ріжних просторів людского
житя. Плоди плеканя звірят і їх продай
стали головним мотором для
розвитку карпатских сіл. Сезонове
випасаня природнім чином
формувало карпатский краєвид.
Гнеска пасовиска і галі, яки
зарастают, сут цінним прикладом
давнього культурного краєвиду.

Што лишилося нам до гнеска з тих
традицій? Чи кличе нас відгомін
Карпат? Природи?

Давніше святом для шитких пастирів
били Русаля. Празнували їх так як
собітку — з розпаленима ватрами,
співами і добрим їдлом.

Нашим святом буде палаюча «ватра»
— особливо часто присутня по цілих
Карпатах. Так як за давних часів,
розпаліня ватри буде прикликувало
пам’ят о людях, яких юж ніт медже
нами, споминаня на стари часи,
зобуджиня духа громади, прикликаня
традицій і запрошиня сусідів.

Плянуючи «Ватру» хочеме використати
шитки культурни елементи
пастирской традиції, як медже
інчима: стародавни господарски
праці, продукцію сирів, презентуваня
народньой ноши карпатских гірняків,

Еманація культури, мови, толеранції
ТЕКСТ АННА БУКОВСКА�


















































